
 

 

Sagsnr: 17.01.01-A30-5-19 

 

 Dato: 

 

Referat fællesbestyrelsesmøde 

Onsdag den 28.09. 2022 kl. 19.00 til 21.30 
 
Lokale 2 på skolen 
Helene er ansvarlig for brød 
 
 

Deltagere: 

Medlemmer institution: 

Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  
Olga Marcovitch Jensen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 

Jonna Petersen, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim 

Malene Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 

 

Medlemmer forældresiden: 
Pernille Amstrup-Bønløkke, forældrerepræsentant 

Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant  

Helene Rosing-Asvid, forældrerepræsentant 

Trine Ingemann Nicolaisen, forældrerepræsentant 
Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 

Pernille Ræbild Olsen, forældrerepræsentant 

Jonna Hedegaard Nielsen, forældrerepræsentant 

Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 
Jesper Andreasen, forældrerepræsentant og siddende suppleant 

  

 

 

 

Emne Hvem tid Referat 
 

Dagsorden 
 

1.Velkommen til nye medlemmer og 

punkter til eventuelt 

Formand 5 min Velkommen til de nye og pigerne fra 

elevrådet. 

2. Meddelelser fra skoleleder, 
dagtilbudsleder, 

medarbejderrepræsentanter og 

formand 

 30 min Kommunen på vej omkring regler for brug 
af digitale billeder – lokal Horsens regel. 

Møde ”Sammen om skolen” slut oktober for 
formand og næstformand fra 
Fællesbestyrelsen samt ledelse. 

Information omkring varmeregulering 
sendes ud til alle forældre i indeværende 
uge. Gælder ikke dagtilbuddet. 

 
Olga ønsker drøftelse af 
morgenmadsordningen i dagtilbuddet samt 

ønske om at afskaffe formiddagsmaden for 
børnehavebørnene, da børnene oftest ikke 
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er sultne der. I stedet vil man forlænge 

tilbuddet for morgenmad til kl. 7.30. 
Dagtilbuddet har fået det Grønne spireflag. 
 

Jonna fortæller om de fået tilbuddet om 
Naturbussen og dermed kan tage på 
udflugt med børnene. 

3. Elevrådet  10 min To fra 6. klasse er valgt til HBB, Horsens 

Børne Byråd. 
Freja er valgt som formand og Seraphina 
som næstformand og deltager på 

bestyrelsesmøder. 
Elevrådet har lavet en konkurrence for at 
klasserne passer bedre på legeredskaberne. 

6. Klasse har et ønske om at have deres 
mobiltlf. i lommen i stedet for at aflevere 
den. Bestyrelsen kan bakke op om tiltaget, 

men ser det gerne som en belønning for 
andre tiltag der skal øves på. 

4. Elevtrivselsundersøgelse forår 2022 
- redegørelse 

Lars 15 min Den samlede trivselsundersøgelse for Nim 
skole skoleåret 2021/22 gennemgås.  

På social trivsel ligger vi over gennemsnittet 
med en stigning fra sidste år og ligger 
højest i kommunen. Støtte og inspiration på 

middel, hvor vi gerne vil forbedre os. 
Tilfredsstillende resultat generelt. 

5. Klyngebestyrelsesmøde - status Formand 5 min Pernille har haft et formøde med 
formændene fra Lund og Brædstrup. 

Der ligges op til et fælles møde omkring 
overgange. 
Udvalget laver dagsorden til dette møde. 

Mødet afholdes den 11/10 kl. 19-21 på Nim 
skole, Multihuset. Skolen er vært ved kaffe 
og kage.  

6. Økonomi Nim Skole og Børnehus -  

inklusiv redegørelse for 

tildelingsmodel og betydning af øgede 
priser 

 30 min Udsættes. 

7. SFO - redegørelse for struktur og 
nye tiltag 

Malene 15 min Udsættes. 

8. Feedback fra forældremøder på 

skolen med fokus på struktur og 

indhold 
 

 15 min Bestyrelsen vil gerne bakke op og opfordre 

forældre til at deltage. Specielt i KRAI kan 
det være svært, som forældre at være 
aktiv hvis man har børn i flere klasser.  

Forslag om at KRAI strukturere sig 
anderledes – Malene taler med KRAI om 
konkret forslag. 

6. klasse forældre efterspørger mere 
information om det kommende skoleskifte. 

9. Drøftelse af forkortet skoledag, 

paragraf 16.B og 16.D 
(uddybes på mødet – se evt. bilag) 

 15 min Vi har god effekt af brugen af §16.D. 
Denne søges igen. 

§ 16.B er en mulighed om at nedsætte 
skoledagen i indskolingen og dermed åbne 
fritidstilbuddet tidligere. 
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Dette drøftes yderligere på næste møde, 

ansøgningsfristen er 1. april 2023. 

10. Evalueringsproces KRAI struktur  15 min Nogle vilkår har ændret sig bla. har vi fået 
flere børn end prognosen forudså. Så 
behovet har ændret sig. 

Lars ønsker at starte en evalueringsproces, 
hvor både børn, forældre og medarbejdere 

spørges. 
Bestyrelsen opfordre skole og dagtilbud til 
at udvikle inden for rammen, men at 

strukturen omkring KRAI fortsættes. 
Der er et ønske om at november rullet 
afvikles. 

11. Evt. 

 

  Henvendelse omkring asbest ifm. nyt tag,  

ledelsen har svaret tilbage at alle 
procedurer er overholdt. 

 

 

 

Punkter til senere: 

- Gennemgang af principper 
- Skolens ordensregler 

- En tråd til bestyrelsens tidligere arbejde med værdier 

- Redegørelser 


